

လှူဒါန်းပေးခြင်းကို LPS ဟံဉ်ဖိယိဖိတၢ်ကစီဉ်ဒုးသ့ဉ်ညါ 10/2/2020

လှူဒါန်းပေးခြင်းကို ဟံဉ်ဖိယိဖိသ့ဉ်တဖၣ်,

တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢအဖိလၢအံၤမ့ၢ်ဝဲဒၣ်တနွံအံၤအတၢ်ကစီဉ်ဒုးသ့ဉ်ညါအိၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢအရၣ်ဒိၣ်မးလၢဟံဉ်ဖိ ယိဖိသ့ဉ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. နဆဲးသမံသမိးကွၢ်/ခွဲးကွၢ်ပပုၣ်ယဲၤသန့လီၤလီၤဆီဆီလၢပမၤဂ့ၢ်ထီၣ်တၢ်ကစီဉ်ချးဆၢချး ကတီၢ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဝဲ- lps.org/coronavirus သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဘျုးလၢနတပတုၣ်/နအိၣ်ဒီးတၢ်ဆဲးဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤ, တၢ်သ့ဉ်စူၤသးစူၤ, တၢ်နၢ်ပၢ်ပုၤအယိန့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်သံ ကွၢ်တမံၤဂ့ၢ်တမံၤဂ့ၢ် မ့တမ့ၢ်တၢ်ဘၣ်ယိၣ်သးကီၢ်သ့ဉ်တဖၣ်န့ၣ်, ဝံသးစူၤဆဲးကျိးဘၣ်ဒီးနဖိအကီၢ် မ့တမ့ၢ်လဲၤန့ၣ်လီၤကွၢ် ခိဖျိလၢပပုၣ်ယဲၤသန့ ဒီးစံးလီၤဝဲဒၣ်ဖဲတၢ်အပနီၣ်အလွဲၤလါအဲးအဖိခိၣ်လံာ်မဲာ်ဖျါၣ်လၢအမ့ၢ် [“Contact Us”](#) button န့ၣ်တက့ၢ်.

တၢ်လၢအရၣ်ဒိၣ်-တၢ်ဆီတလဲလၢတၢ်သ့ဝဲဒၣ် Zoom လၢလှူဒါန်းပေးခြင်းကို ကိၣ်ဖိသ့ဉ်တဖၣ်အဂီၢ် ပမၤအါထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢအကျိၤအကွၢ်လၢကဒိသဒါကိၣ်ဖိဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိအတၢ်သ့ဝဲဒၣ် Zoom လၢလှူဒါန်းပေးခြင်း ကိၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤအါထီၣ်တၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢအဝဲအံၤကစးထီၣ်အသးဖဲ လါအိးကထိဘၢၣ် ၂သိအနံၤန့ၣ်လီၤ.

လၢခါဆူညါ, LPS Zoom တၢ်မၤလိတီၤတတီၤဘၣ်တတီၤ ဒီးတၢ်ထံဉ်လိာ်အိၣ်ဖိဒီးပုၤကိၣ်ဖိသ့ဉ်တဖၣ် တၢ်ကလိာ်ဘၣ် ဝဲဒၣ်လၢကိၣ်ဖိအဝဲန့ၣ်ကဘၣ်န့ၣ်လီၤဆဲးလီၤအမံၤလၢအဝဲသ့ဉ် LPS Google accounts အပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်အပတီၢ်ဝဲ အံၤဒုးန့ၣ်ဖျါထီၣ်ဝဲဒၣ်ဒီးမၤလိတၢ်ပုၤကိၣ်ဖိဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိအဂ့ၢ်အကျိၤလၢအန့ၣ်လီၤလၢ Zoom တၢ်မၤလိ/တၢ်ထံဉ်လိာ် အပူၤန့ၣ်လီၤ. ကိၣ်ဖိသ့ဉ်တဖၣ်လၢအဝဲသ့ဉ်သ့တၢ်လံာ်အဝဲသ့ဉ်အ LPS Chromebook ခိၣ်ဖျါထီၣ်သ့ဉ်တဖၣ် တၢ်ဆီတ လဲအဝဲအံၤန့ၣ်တဘၣ်ပးဒီးအဝဲသ့ဉ်ဘၣ် မ့ၢ်လၢအဝဲသ့ဉ်ဆဲးလီၤအမံၤလၢအဝဲသ့ဉ်အခိး accounts ခိဖျိလၢအဝဲသ့ဉ် သ့ဝဲ Chromebook ခိၣ်ဖျါထီၣ်န့ၣ်လီၤ. ကိၣ်ဖိသ့ဉ်တဖၣ်လၢအသ့ဝဲအနီၢ်ကစၢ်ခိၣ်ဖျါထီၣ်လၢ Zoom အဂီၢ်န့ၣ် က လိာ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤဝဲလၢအဝဲသ့ဉ်အ LPS Google account မ့တမ့ၢ်အဝဲသ့ဉ်န့ၣ်လီၤလၢတၢ်ထံဉ်လိာ် မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤလိ မၤဒီးအဂီၢ်တန့ၢ်ဘၣ်. တၢ်အညီကတၢ်ဒီးတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢအကျိၤအကျဲအဂ့ၢ်ကတၢ်လၢ ကိၣ်ဖိသ့ဉ်တဖၣ်ကန့ၣ်လီၤဒီးန့ၢ် ဘၣ် LPS တၢ်ထံဉ်လိာ် ဒီးတၢ်မၤလိမၤဒီးတမံၤဂ့ၢ်တမံၤဂ့ၢ်န့ၣ် မ့ၢ်ဝဲတၢ်သ့ဝဲအဝဲသ့ဉ်အ LPS Chromebook ခိၣ်ဖျါ ထီၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢပှၤမၤလိမၤဒီးစီၤစ့ၤ/စၢၤစိတၢ်အဟံၣ်ဖိဃီဖိသ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်လၢအဘၣ်ဃးဒီးတၢ်မၤလိခံၣ် ခွီထၢၣ်တခွီထၢၣ် second quarter အဂီၢ်

ကွီဖိခဲလၢၣ်လၢအယုထၢဝဲဒၣ်လၢကမၤလိမၤဒီးတၢ်ခိဖျိလၢ remote learning တၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစ့ၤ/စၢၤစိတၢ် စးထီၣ်
လၢကွီတၢ်မၤလိခံၣ်စးထီၣ်သ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်ကဆဲးမၤလိမၤဒီးတၢ်လၢ remote learning လၢတၢ်မၤလိခံၣ်ခွီထၢၣ်တခွီထၢၣ်
အပူၤန့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ယုထီၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစ့ၤတၢ် remote learning အလံာ်ဒိအဂီၢ်န့ၣ်, နမ့ၢ်ယုထၢန့ၣ်တၢ်လံာ်နဖိ
လၢကမၤလိတၢ်လၢ remote learning ထဲဒၣ်လၢ first quarter တၢ်မၤလိတၢ်တခွီထၢၣ်န့ၣ်, တလိၣ်နမၤတၢ်နီတမံၤ
လၢတၢ်ဆဲးမၤလိမၤဒီးတၢ်လၢ remote learning လၢ second quarter အဂီၢ်ဘၣ်. ပကဆဲးသိၣ်လိနဖိလၢတၢ်မၤ
လိမၤဒီးစီၤစ့ၤ/စၢၤစိတၢ် remote learning အပူၤန့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်သးလိ/ဆၢဒီးန့ၢ်ဘၣ်လၢနဖိကဟဲက့ၤကဒါက့ၤဆူကွီ
ဖဲလၢတၢ်မၤလိမၤဒီးခံၣ်ခွီထၢၣ်တခွီထၢၣ် second quarter လၢတၢ်မၤလိတၢ်လၢအနီၢ်ကစၢ် in-person န့ၣ်, ဝံသးစူၤ
ဆဲးကျိးဘၣ်ဒီးနဖိအကွီဝဲဒၣ်ဒီးန့ၣ်တက့ၢ်.

ဝံသးစူၤတၢ်နီၣ် – တၢ်ဆိတလဲလၢ တၢ်မၤလိမၤဒီးတၢ်လၢနီၢ်ကစၢ် ဒီး remote learning တၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစ့ၤ/စၢၤစိ
တၢ်ခံခါအဘၣ်စၢၤန့ၣ် ညီၣ်န့ၢ်/အါဒၣ်တၢ်တက့ၢ် ကဟံးန့ၢ်တၢ်ဆၢကတီၢ်/ကယံာ်ဝဲဒၣ်လၢကွီတၢ်မၤလိခံၣ်သိအတီၢ်ပူၤ တၢ်
ဖဲတၢ်မၤအကျိၤအကျဲလၢတၢ်ယုထီၣ်တၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အဝဲအံၤဟ့ၣ်တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢပှၤမၤတၢ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်ကတဲာ်က
တီၤဆိဃာ်တၢ်လၢနပှၤကွီဖိအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဂီၤခိဒီးမ့ၢ်ထူၣ်/မ့ၢ်ဆါခိတၢ်အိၣ်ကလီလၢ LPS ကွီဖိခဲလၢၣ်အဂီၢ်

ခိဖျိလၢတၢ်ဆူးတၢ်ဆါဘၣ်ကူဘၣ်ကံာ်ရၤလီၤသးအယိ, USDA မ့ၢ်ဝဲဖဲဒဲးရၢၣ်/ကီၢ်စၢၤဖိၣ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤကျိၣ်စ့လၢဂီၤခိဒီး
မ့ၢ်ဆါခိတၢ်အိၣ်လၢကွီဖိခဲလၢၣ်အဂီၢ် ဖဲလၢကီၢ်စၢၤဖိၣ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤဝဲဒၣ်ကျိၣ်စ့ကတၢ်တစုန့ၣ်လီၤ. လုခၢၣ်ပဒိၣ်ကွီ LPS
ကွီဖိခဲလၢၣ်လၢအမၤလိတၢ်လၢ ကတီၤဆိကွီ-၁၂တီၤသ့ၣ်တဖၣ်ဒီး Independence Academy ကွီဖိတဖၣ်ကဘၣ်
တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအဝဲသ့ၣ် ဂီၤခိတၢ်အိၣ်ဒီး မ့ၢ်ဆါခိတၢ်အိၣ်လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ဟံးန့ၢ်တၢ်အိၣ်အပူၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဒီးန့ၢ်ဘၣ်ကွီတၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်လၢတၢ်တဘၣ်ဟ့ၣ်အပူၤ/ဒီးန့ၢ်ဘၣ်ကလီတၢ်အိၣ်န့ၣ်-

- ကွီဖိ ကဘၣ် ယုထၢတၢ်အိၣ်တဘျီအဂီၢ်လၢအပၣ်ယုာ်ဒီးတၢ်သ့ၣ်တၢ်သ့ၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ဒီးတၢ်လၢၣ် ဒီးတၢ်အိၣ်အစ့ၤ
ကတၢ်တၢ်အိၣ်အဂၤခံခါလၢတၢ်အိၣ်တဘျီအဂီၢ် (တၢ်ဖဲတၢ်ညၣ်, grain တၢ်အိၣ်အသံးအကံာ်ဒ်အမ့ၢ်ဘု/ဘု
က့ၣ်, တၢ်နီၣ်ထံ, တၢ်သ့ၣ်တၢ်သ့ၣ်, တၢ်ဒီးတၢ်လၢၣ်).

- တၢ်ကမူၤကမၢ်လၢတၢ်ဟံးန့ၢ်တၢ်သ့တၢ်သ့ မ့တမ့ၢ်တၢ်ဒီးတၢ်လၢန့ၢ် ယုၣ်ဒီးတၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်လၢအကျဲၣ်ကျိအသး/ တၢ်အိၣ်အဂၢၤခံၣ်ကဒီးန့ၢ် ကိုဖိကဘၣ်ဟ့ၣ်တၢ်အပူၤ ဒ်တၢ်အပူၤအိၣ်ကွဲးလီၤယၢ်သးအသိးန့ၢ်လီၤ.
- ကိုဖိတဂၤလၢအယုထၢဝဲဒၣ်ဖံၣ် pizza ဒီးတၢ်န့ၢ်ထံန့ၢ်ကဘၣ်ဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်အိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤအပူၤ မ့ၢ်လၢ တၢ်သ့ၣ်တဖၣ်န့ၢ်တမ့ၢ်ဝဲဒၣ် တၢ်သ့တၢ်သ့ မ့တမ့ၢ်တၢ်ဒီးတၢ်လၢန့ၢ်ဘၣ်အယိန့ၢ်လီၤ.
- ကိုဖိတဂၤဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကယုထၢဝဲဒၣ်တၢ်လၢအကျဲၣ်ကျိအသး/ တၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်ယၢ်ခါလၢန့ၢ်လီၤ.
- တၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်အမံၤစရိလၢတၢ်ကွဲးလီၤယၢ်အလုၢ်အပူၤ la carte food သ့ၣ်တဖၣ်ပၣ်ယုၣ်ဒီး တၢ်န့ၢ်ထံ ဒီး second entrees တၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်လၢတၢ်ဟံးအိၣ်လၢတၢ်အိၣ်လိၣ်ကွဲးဒီးတၢ်အိၣ်မိၢ်ပုၤအဘၢၣ်စၢၤ ကအိၣ်ဒီးဝဲဒၣ် လၢတၢ်ပူၤအိၣ်အိၣ်လၢစ့လၢတၢ်ထၢန့ၢ်လီၤအိၣ်လၢ meal account တၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်အခိးအပူၤ မ့တမ့ၢ်တၢ်ပူၤ အိၣ်အိၣ်လၢစ့/တၢ်ဟ့ၣ်လီၤလၢစ့ cash န့ၢ်လီၤ.

လုၤခၢၣ်ပဒိၣ်ကို LPS ကဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိသ့ၣ်တဖၣ် ဝဲလၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၣ်အဝဲအံၤဘူးထီၣ်လၢအကတၢ်လၢ ဟံၣ်ဖိယိဖိသ့ၣ်တဖၣ်ကရဲၣ်ကျဲၣ်က့ၤတၢ်လၢအဘၣ်ယးဒီးဂီၤခိးဒီးမုၢ်ဆါခိတၢ်ပူၤအိၣ်တၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ.

ဖိအမ့ၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်တခါအသိး, ဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်ကဘၣ်ဆဲးမၤပုၤထီၣ်ဝဲဒၣ် လံၣ်ပတံထီၣ်တၢ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်ဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်အိၣ်ကလိမ့တမ့ၢ်တၢ်မၤလီၤစ့တၢ်အိၣ်အပူၤလၢ 2020-2021 ကိုတၢ်မၤလိနံၣ်အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. နန့ၢ်လီၤ မၤန့ၢ်/ကွဲးတၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်အလံၣ်ပတံထီၣ်သ့ဝဲ- <https://home.lps.org/ns/free-reduced/> အံၤန့ၢ်လီၤ.

ဂီၤခိ ဒီးမုၢ်ထူၣ်တၢ်အိၣ်လၢပူၤမၤလိစီၤစ့တၢ် remote ပူၤမၤလိတၢ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်စ့ၢ်ကိးတၢ်တဟံးန့ၢ်အပူၤဘၣ်.

တၢ်ဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်-တၢ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤတၢ်အိၣ်လၢပူၤမၤလိတၢ်ဖိလၢ Remote ၁၀၀ မျးကယၤတဖၣ်အဂီၢ်

LPS အံၤဟ့ၣ်လီၤဝဲဒၣ်တၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်လၢပူၤကိုဖိလၢအမၤလိတၢ်လၢ Remote တၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစ့/စၢၤစိတၢ် ၁၀၀ မျး ကယၤပူၤမၤလိတၢ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်လၢအမၤလိတၢ်လၢကတီၤဆိကို-၁၂ တီၤလၢတနံၣ်အဂီၢ်လၢကဟဲဟံးန့ၢ်ဝဲဒၣ်တနံၣ်တဘျီဖဲ မုၢ်ဆၢၣ်/မုၢ်တနံၣ် စးထီၣ်လၢဟါခိ ၅:၃၀န့ၢ်ရံၣ်- ၆:၃၀န့ၢ်ရံၣ် ဝဲလၢတၢ်ဟံးပနီၣ်တၢ်လီၤသၢတီၤန့ၢ်လီၤ.

န့ၢ်လၢအကဟဲအတၢ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤတၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်လၢပူၤမၤလိမၤဒီးစီၤစ့/စၢၤစိတၢ် Remote ကိုဖိလၢအမၤလိတၢ် ၁၀၀မျး ကယၤပူၤပူၤသ့ၣ်တဖၣ်ကမ့ၢ်ဝဲဒၣ်ဖဲမုၢ်ဆၢၣ်/မုၢ်တနံၣ် လါအိးကထိဘၣ် ၅သီအနံၤန့ၢ်လီၤ.

လဲၤန့ၢ်လီၤဘၣ်လၢပပုၤယဲမသန့လၢကဒီးန့ၢ်ဘၣ်အါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂီၢ်န့ၢ်တက့ၢ်. [Go to our website for more information.](#)

#SaveTheKids မပူဖျားဖိသည့်သုတ်တဖန် ပုဂံတဝါအမူး/အတိရဲတိကျဲ

Bryan Health ဩယာတိအိတ်ဆူတ်အိတ်ချ့ ကမၤဝဲဒ်မူး/တိရဲတိကျဲခိဖျိလၢခိတ်ဖျုထၢတ် virtual အပူ ဖဲလါ အိးကထိဘၢတ် ၅သီ, ဟါခိ ၆:၃၀- ၈:၀၀န့တ်ရံၣ်, တိတ်ဟ်ဖျါလီၤဆိဒ်တိတ်လၢပုၤသးစၢ်အပူတိစၢ်မၤစၢ်တိတ် Collin Kartchner, လၢအတိမၤမ့ၢ်ဝဲလၢ #SaveTheKids လၢပုၤဂ့ၢ်ဝိကမ့ၢ်တိတ်ကစီၣ် social media အတိဒ်ဘၢတ်/တိတ် ကဲထီၣ်အသးလၢအတမ့ၢ်/အတဂ့ၤ လၢအဘၢတ်ယးဒီးအဝဲသ့ၣ်အသးတိတ်ဆိကမိၣ် mental ဒီးလၢအဘၢတ်ယးဒီးသးအ တိတ်တူၢ်ဘၢတ်ခိတ်ဘၢတ် emotional health တိတ်အိတ်ဆူတ်အိတ်ချ့. Kartchner ဒုးသ့ၣ်ညါရၤလီၤတိတ်ဂ့ၢ်/မၤစၢ်ဝဲဒ်တိတ် လၢအရ့ဒ်လၢတိတ်အိတ်မူလၢအအိတ်ဒီးတိတ်သ့ၣ်လီၤဘျံးသးလီၤတိတ် ဒီးဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါပဝဲဒ်လၢဂံၢ်လၢပကဲၤဆၢထၢတ် ဒိတ်ထီၣ်ထီၣ်အါန့ၢ်ဒီးလၢ social media ပုၤဂ့ၢ်ဝိကမ့ၢ်တိတ်ကစီၣ်တိတ်ထီၣ်သတြီၤ/တိတ်အကျိၤအကျဲလၢတိတ်ထီၣ်သ တြီၤအီၤ, တိတ်လၢအတဂ့ၤ/တိတ်လၢအတမ့ၢ်, ဒီးတိတ်ကိတ်ခဲ တိတ်ယၢတိတ်စံၣ်လၢတိတ်အိတ်မူလၢအအိတ်လၢအိတ်ပဲၤန့ၣ်လီၤ.

တိတ်ထံၣ်လိာ်သးလၢ virtual ခိတ်ဖျုထၢတ်အပူတိရဲတိကျဲကလိဝဲအံၤ စးထီၣ်လၢ ဟါခိ ၆:၃၀ - ၈:၀၀န့တ်ရံၣ်. တိတ် လိတ်ဘၢတ်ဝဲဒ်လၢတိတ်ကဘၢတ်ဆးလီၤမံၤ စံၣ်လီၤဖဲအံၤ [HERE - https://bryanhealth.org/savethekids](https://bryanhealth.org/savethekids)

တိတ်ခၢတ်သးကိတ်ဒီးတိတ်ထီၣ်ကိတ် ကိတ်ဖိတနီၤ ကကွၢ်ဝဲဒ်တိတ်ဒုးန့ၣ်ဟ်ဖျါထီၣ်တိတ်လၢအရ့ဒ်/လီၤဆိတခါအံၤလၢတိတ်မၤလိ တိတ်အပူကယံၣ်ဝဲဒ် ၃၀မံးနံးလၢလါအိတ်ကထိဘၢတ် ၅သီအနံၣ်န့ၣ်လီၤ.